
 

Gårda Brygga Ekonomiska Förening 

Medlemsinformation  

Hej, 

Nedan följer lite information till er om status på pir/vågbrytar-projektet.  

Processen med föreningens bygglovsansökan är nu, efter diverse turer, avslutad och 
den 13 november 2019 fattade byggnadsnämnden beslut att bevilja GBEF:s ansökan 
om tillstånd att förlänga den befintliga vågbrytaren. 
Beslutet refererar i stor omfattning till Mark & Miljödomstolens dom från den 19 maj 
2019.  
En viktig faktor för byggnadsnämndens beslut är det omfattande förarbete som 
genomförts och som redovisades i domen, där även Länsstyrelsen i Halland varit 
delaktig och bland annat villkorat ett 4-årigt kontrollprogram för att säkerställa 
önskvärd tillväxt och bevarande av befintliga ålgräsängar, övrig flora och fauna i 
området samt att den goda vattenkvalitén bibehålls. 
 
När det gäller den planerade ljuspunkten i form av en fyr som var tänkt att placeras 
längst ut på pirnocken togs den bort från den ursprungliga bygglovsansökan på 
grund av ett fåtal yttranden från grannar som uttryckte oro över att den inte passade 
in i området och/eller kunde vara störande för boendemiljön. 
Ett stort antal medlemmar och närboende har i sin tur reagerat på detta och uttryckt 
besvikelse över att det inte blir något landmärke i Gårda Brygga och att en fyr 
dessutom skulle vara ett pittoreskt inslag i området. 

Vi återkommer till frågan angående ljuspunkt på piren. 

Efter att överklagandetiden på fyra veckor har löpt ut och beslutet därmed vunnit laga 
kraft så kommer byggnationen av den nya piren att påbörjas. 

För att undvika spekulationer och andrahandsinformation är ni välkomna att kontakta 
undertecknad om ni har frågor eller önskar förtydliganden. 

Jag passar på tillfället att önska alla en trevlig 1:a advent. 

Hälsar  

Leif Johansson, 0708-780555 

Projektledare, Gårda Brygga Ekonomiska Förening


